
Styrelsemöte # 7/2022, SPF Seniorerna i Väsby 
 
Agenda 
 
§1 Mötet öppnas 
 
§2 Godkännande av dagordning enligt agendan 
 
§3 Samrådsverksamheten 

1. Nils Rydén presenterar tankegångarna kring Kommungruppen 
 
§4 Föregående styrelseprotokoll 
 
§5 Rapporter 

1. Ekonomi 
2. Medlemskommittén 
3. Resekommittén 
4. Programkommittén 
5. Friskvårdskommittén 
6. Hemsidan 

 
§6 Övriga frågor 

1. Nya KPR-ledamöter utses av kommunstyrelsen för den kommande 
mandatperioden någon gång under hösten. Styrelsen bör därför föreslå två 
ledamöter och två ersättare för kommande mandatperiod. 

2. God ekonomi; hur använder vi tillgångarna? Avgiftsfria månadsmöten? 
3. Ansökningsdatum för pengar ur fonder mm 
4. Handlingsplan för hantering av eldsjälsresor 
5. Fortsatt hantering av VIP-bordet 
6. Programbladet, första anmälningsdatum? 
7. Utdelning av Programbladet om möjligt från 27 december. 
8. Artister, föreläsare som ej har F-skattsedel. Vi har Stig Fredriksson 

(journalist och författare, har arbetat som korrespondent i 
Ryssland i 4 år). Tidigare har beslut tagits om att ej 
tillåta det. Kan vi lösa det? 

 
§7 Nästa möte 
 
§8 Utvärdering av mötet 
 
§9 Avslutning 



  

Lasse Ö/2022-10-17 

 

Ekonomirapport okt. 2022 (nr 7) 

 

Resultat/bokföring  

Resultatet per den 14 oktober ligger på plus 140 000 kr. Resor, aktiviteter för 

resten av året går i huvudsak plus/minus noll. Övriga kostnader under hösten har 

jag grovt uppskattat till ca 100 000 kr. om denna beräkning håller så kommer vi 

alltså att gå ca +40 000 i stället för – 46 000. 

Nedan ser ni några aktiviteter som under året genererat intäkter; 

Marathon 

Fram till och med idag har vi erhållit 60 170 kr, avseende funktionärsuppgifter i 

6 tävlingar. Återstår ytterligare någon/några. Årsbudgeten är 35 000 kr.  

Revyn 

Nettot per idag ligger på 25 055 kr, totalt såldes 324 biljetter. Vissa kostnader 

återstår. 

Lotteri  

Nettot för lotterierna, vid 4 tillfällen, ligger tom septembermötet på 5 437 kr 

Bankmedel per 14 okt; 818 686 kr 

 

Slutsats 

Med detta i åtanke bör vi nog ånyo ta upp frågan hur vi bäst skall använda våra 

tillgångar.  

Något som tidigare diskuterats är om månadsmötena skall vara avgiftsfria. Om vi 

undantar julmötet skulle de innebära minskade intäkter med ca 50 000 kr. 

Annat?????? 

Swedbank 

Efter drygt 4 månaders betänketid har nu banken skickat 5 nya blanketter att fylla 

för att ändra behörigheter i internetbanken. Ej åtgärdat ännu av mig. 



SPF Rapport från medlemssekreteraren 25/9– 15/10  2022 

Förändring för perioden: 10 nya medlemmar, -- återinträtt, 18 har ansökt om 

medlemskap, -- övertagen, -- överflyttad, 1 avliden, -- utträtt, -- borttagna p.g.a. 

3 månaders regeln. Detta betyder att vi den 15/10 har 1216 aktiva medlemmar 

+ 24 vänmedlemmar.                                                                            

Nya medlemmar: Kerstin Grundström, Britt-Marie Ringholm, Frank Renner, 

Anna-Lisa Holmlund, Martin Torheim, Anna-Karin Månsson Alveström, Relu 

Lisserow, Anthony Oliver, Christina Westlin och Nadeschda Blank. 

Ej e-post: 119 medlemmar 

Återinträtt:  

Nya godkända-ej aktiverade (ej betalat avgift ännu): Anette Andersen, 

Gunhild Ogevall, Azizeh Vatandoust, Hans & Britta Karlbom, Susanne 

Mathiasson, Per Abrahamsson, Gunilla Häggblom, Hernando Sanches & Ulrika 

Wallquist, Ove & Sirpa Ekholm, Kerstin Härlin, Kerstin Mattsson & Jan Olsson, 

Christina Carlehed Andersson, Lena Miseus och Laila Söderström. 

Övertagen medlem: ---- 

Överflyttad medlem: --- 

Avlidna: Siv Simonsson 

Utträde: -- 

Vänmedlem inträde: -- 

Vänmedlem utträde: --------- 

Vänmedlem avliden: --------- 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln:  

Tack för uppvaktning 

Uppvaktningar i november :                                                                                                     

3/11 80 år Kerstin Rydling                                                                                

4/11 85 år           Inger Liljedahl                                                                       



9/11  90 år Anita Rydholm                                                                            

9/11  80 år Inger Johansson                                                                  

14/11  80 år Birgitta Björkvall                                                          

15/11   80 år Monika Schumann                                                                               

16/11 80 år Tommy Hammar                                                                        

21/11  85 år Gretchen Lindskog                                                                         

24/11 80 år Catarina Österholm                                                                     

28/11          85 år Inger Flyckt                   

28/11  80 år Birgitta Brattselius                                                                        

 

                                                                      

                                   

//Siv 

                                                                                                               

                          

 



 

Inga-Lill Runermark    Resekommittén 

 

Reserapport 2022-10-24 

Inga större ändringar har skett sedan september månadsrapport. En resa har tillkommit, 

markerad med rött. 

 

Resor hösten 2022 

Teaterföreställningen Tootsie och kryssning med M/S Viking Glory, tillsammans med SPF 

Tunasol. 52 st anmälda, 13-14 november. 

Julbordsresa med Viking Rosella 8 december. Bokning pågår. 

 

Resor våren 2023 

Iggesundsrevyn, som firar 40 års-jubileum, är bokad till 11 februari. 

The Phantom of the Opera på Kristianstad Teater 10-12 mars. Arbete pågår med 

kringarrangemang. 

Rügen, Usedom och Greifswald 4-8 maj. 

Viking Line släpper sina författarresor i början på året, de brukar ligga i första delen av april. 

Möjligt att vi bokar en sådan. 

Transsylvanienresan senarelägger vi till 2023. Antalet resenärer är mycket få. 

 

Vi fortsätter vårt researbete inför hösten 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     2022-10-15/Ilr 



SPF Programkommittés  rapport  oktober 2022 

26 september Månadsmöte ” Warszawasvenskarna”, Expressens förre chefredaktör Staffan 

Thorsell har skrivit boken och berättar om den.  Han hade meddelat att han bara skulle 

föreläsa i ca 35 minuter, så det skulle bli tid för frågor och annan information.               

Staffan Thorsell blev så engagerad så han drog ut på tiden, vilket skapade lite oreda. Han var 

nöjd med sitt besök och hade det trevligt vid kaffet. 

 27 september Brandstationen, Upplands Väsby.  12 medlemmar deltog och tyckte att det 

var intressant information de fick.  30 september O`Learys, Mall of Scandinavia, lunch samt 

aktiviteter.  16  medlemmar deltog i arrangemanget.  3 oktober PUB- middag på Nonno`s     

56  medlemmar träffades för att äta och umgås.  6 oktober O`Sofina  12 glada och köpsugna 

damer deltog.  8 oktober Kulpåscen SPF:s glada revygäng med musiker genomförde 

”Hemkört” inför en fullsatt salong 324 betalande samt 9 funktionärer. 12 oktober Bolinders 

museum  totalt 26 personer (2 grupper), som fick en intressant guidning och information om 

produkter och bröderna Bolinders livsverk. 14 oktober Vandring och guidning av Elaine 

Högberg  på Norrmalm från Odenplan , Drottninggatan, Tegnerlunden  i det vackra 

höstvädret, 20 personer deltog i denna intressanta vandring. 

Kommande aktiviteter i oktober: 17 oktober vårcafé Seniorernas hus, Ingmari Gustaffson 

berättar om Tiokampsföreningen i Upplands Väsby .18 oktober Sven-Harrys konstmuseum. 

17 oktober (ändrad dag) Ingmarie Gustafsson ordförande för föreningen Tiokampen i 

Upplands Väsby. 24 oktober månadsmöte ”Vår väg är havet” Sofia Ullman sång och piano 

tillsammans med Hasse Larsson, kontrabas.  124 anmälda (221014).   25 oktober 

Riksdagshuset. 

Programkommittén har haft planeringsmöte  13 oktober. Vi planerar att ha ett kort möte på 

Cinderella 20 oktober. Nästa möte 4 november, då vi hoppas att alla aktiviteter inför våren 

2023 är klara. Avvaktar besked från Messingen om datum för månadsmötena våren 2023. 

Jag har tillsammans med Kenneth träffat Yvonne (Väsbys Nya Konditori) om förtäring på 

månadsmöten, oförändrat pris på kaffe, vetelängd och uppdukning. Offert på förtäring i 

december med julsmörgås, dricka och kaffe kommer. 

221014 Gunnevi Norgren 

 

 

 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  oktober 2022 

Pågående aktiviteter varje vecka 

Alla motionsaktiviteter fortlöper som planerat enl tidigare rapport i september. 

Mattcurling har blivit mycket populär och är fulltecknad på tisdagar dvs 24 deltagare på tre mattor. 

Det finns fortfarande lediga platser på torsdagarna. 

Linedance är också mycket populär med 30 aktiva deltagare varje vecka. Vi planerar uppdelning i 

två grupper nästa termin.  

 

Dans tillsammans med Väsby dansklubb. 

Tillsammans med Väsby dansklubb anordnade vi för första gången en eftermiddagsdans den 28/9 i 

dansklubbens lokaler och med inspelad musik.  Det blev mycket uppskattat trots att antalet herrar 

som vanligt var färre än damerna. Totalt kom 40 deltagare varav 21 från SPF. Vi planerar repris 

nästa termin. 

Folkhälsoveckan år 2023  

SPF förbundet har beslutat att Folkhälsoveckan nästa år blir v.19 dvs 8-12 maj. 

 

Marathongruppen 

Nu återstår bara ett evenemang STHLM Loop den 21-22 okt. med 10 funktionärer. Vi har fortsatt 

svårt att rekrytera funktionärer och vi får hoppas att det blir lättare nästa år då det räcker med 2 

uppdrag för att bli kvalificerad till Eldsjälsresan.  

 

 

 

 



Rutin Eldsjälsresa (förslag )

Förslag på eldsjälar

från Kommiteer, Marathon

och Styrelse m.fl

Sammanställer inkomna Sammanställer svar per

förslag. Stämmer av med  önskad resa

förslagsgivarna. Sammaställningen skickas de

EN lista skicas till Kenne/Torsten  som bokar resorna.

Utskick av inbjudan, med ett Mailansvarig

inbjudningsbrev( Kenneth) och länk Kenne och/eller 

att besvara inbjudan Torsten

Mottagare Svar

ANSVARIG
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